
El seleccionador nacional considera que 
no és descabellat que alguna jugadora 

del BMG pugui participar en el Mundial 2021

Com contribuirà a fer més visible l’handbol  
femení el fet que el Mundial de 2021 se celebri  
a Granollers?
Granollers és una ciutat coneguda per l’handbol 
fora de Catalunya, d’Espanya, d’Europa i gairebé 
diria que al món. Tot el que sigui ser seu d’un mun-
dial absolut, i a més, del femení, que serà la primera 
vegada que es disputi a Espanya, ajuda moltíssim a 
que la ciutat sigui encara més coneguda. Granollers 
no només va ser pionera en els inicis de l’handbol 
a Espanya sinó que, a més, ha tingut un equip a 
divisió d’honor masculí des dels inicis. En molts 
moments de la seva història ha estat un equip que 
ha rendit al màxim nivell i en aquests moments 
té dos equips, el masculí i el femení, en les màxi-
mes categories, un fet que no passa a la lliga i que 
no és gens senzill. A banda de tot el que genera la 
Granollers Cup, les jornades de minihandbol... Tot fa 
que Granollers sigui un referent i d’això te n’adones 
quan surts fora.

Creus viable que alguna jugadora de l’handbol base 
de Granollers pugui arribar a jugar el Mundial 2021?
És dificil saber si alguna jugadora de Granollers podrà 
entrar en la lista definitiva del 2021. Estem treballant 
amb diverses jugadores del Balonmano Granollers 
que ja han debutat amb la selecció absoluta o que ja 
ha entrat en el projecte 2021 com Ona Vegué, Kaba 
Gassama, Andrea de la Torre, Nicole Wiggins i Martina 
Capdevila. 
Crec que hi ha temps perquè l’evolució de qualsevol 
d’aquestes jugadores o, fins i tot, l’explosió d’alguna 
altra jugadora els pugui portar a ser-hi. No és senzill 
perquè la última passa és la més complicada però és 
un pas proper.

”Quan toques la 
tecla adequada 

en un grup 
femení ni 

t’imagines el que 
es pot arribar a 

aconseguir”

A l'esquerra, reconeixement a 
l'Ajuntament dels tres tècnics 
de la selecció. A la dreta les 
jugadores del KH7 BM Gra-
nollers felicitant Carles Viver

Com es preparen dins del programa Objetivo 2021?
En el projecte 2021 el que fem es treure temps per 
poder entrenar amb les jugadores, per explicar el 
nostre mètode de treball i el nostre sistema de joc. I, 
sobretot, treballar amb un grup més ampli de jugado-
res. Des de setembre de l’any passat hem treballat amb 
més de 70 jugadores en concentracions d’una setma-
na com a mínim amb tot el cos tècnic de la selecció 
absoluta. I també portem el projecte per totes les co-
munitats autònomes i juguem partits contra equips de 
la lliga Iberdrola. D’aquesta manera traiem temps al 
temps, perquè si estem en una setmana internacional 
o preparant algun campionat sempre estàs en “mode 
competició”, preparant un partit contra un rival. Per 
tal que les nostres jugadores joves tinguin una millor 
transició per incorporar-se a l’elit de l’handbol hau-
ríem de tenir objectius paral·lels tant la selecció com 
la lliga i els clubs. Si la selecció ha d’aspirar a anar a 
les olimpíades i ha d’aconseguir medalles, els clubs 
havien de fer un pas cap a la professionalització de les 
seves estructures i les jugadores també. 
Hem de seguir amb el projecte 2021 perquè els ajuda 
a aconseguir maduresa.

Hi ha diferències entre entrenar un equip masculí o 
un de femení? 
Jo sempre dic que he tingut la sort o la desgràcia 
d’entrenar a gent adulta. Pel que fa a l’handbol en si 
no hi ha diferències entre un equip masculí o un de 
femení. La diferència més gran rau en la gestió de les 
emocions. Crec que quan arribes a tocar la tecla ade-
quada en un grup femení ni t’imagines les coses que 
pots arribar a aconseguir, aquell grup pot rendir a un 
nivell altíssim. Un grup femení que es lliura a la feina 
té un ordre i una disciplina enormes.
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